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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
17.09.2012 roku 

godz.15
30 

 

PROTOKÓŁ NR   XXVIII / 2012 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Ad. 1 
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji stwierdzając prawomocność obrad; na 
sesję przybyło 13 radnych ; nieobecni radny Henryk Postawka i radna Beata Widera. 
 
Przewodniczący RG poinformował radnych ,że wpłynęły dwa wnioski Wójta Gminy o wprowadzenie  
do porządku obrad projektów uchwał ; projekty uchwał zmieniające budżet i WPF zostały omówione 
na posiedzeniu Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, projekt uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych wynika z ustawowego terminu do podjęcia uchwały ;nie zgłoszono 
żadnych pytań.  
 
Za przyjęciem zmian w porządku obrad głosowało 13 radnych ( jednogłośnie). 
Przedstawia się następująco: 

 
Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 
Wniosek z dnia 12.09.2012 o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał………. 
Wniosek z dnia 13.09.2012 o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały………. 

2.  Zatwierdzenie Protokołu Nr XXVII  /  2012 z poprzedniej sesji . 
 
3.  NFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach  
     podejmowanych w okresie między sesyjnym. 
 
4.  SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie  
     między sesyjnym  i z wykonania uchwał Rady Gminy . 
 
5.  PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

1) ustalenia podziału Gminy Nędza na okręgi wyborcze ,ustalenia ich granic i numerów -  na wniosek 
Wójta Gminy Nędza ; 

2) stanowiska dotyczącego projektu ustawy o zmianie ustawy o dochodach jednostek samorządu 
terytorialnego ; 

3) wytypowania kandydata do Powiatowej Rady Zatrudnienia; 
4) określenia dni i godzin otwierania i zamykania placówek handlu detalicznego ,zakładów 

gastronomicznych i usługowych dla ludności na terenie Gminy Nędza; 
5) zmieniająca Uchwałę Nr XXVII-198-2012 z dnia 6 sierpnia 2012r. w sprawie określenia wymagań, 
     jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie  
    działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych  
   na terenie Gminy Nędza; 
6) zmieniająca Uchwałę Nr XXIV/183/2012 Rady Gminy Nędza z dnia 30 kwietnia2012r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego; 
7) zmieniająca Uchwałę Nr XXIV/184/2012 Rady Gminy Nędza z dnia 30 kwietnia 2012r. w sprawie : 

przyjęcia zadania z zakresu właściwości Województwa Śląskiego ; 
8) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2012 Gminy Nędza Nr XIX/131/2011 z dnia 12 grudnia 2011r.; 
9) zmieniająca Uchwałę Nr XIX/130/2011 Rady Gminy Nędza z dnia 12 grudnia 2011r. w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza; 
10) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Nędza, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków; 

6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone  interpelacje.                                               

 

7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 
1) Decyzja Nr NPII.4131.1.213.2012 Wojewody Śląskiego z dnia 3.08.2012r. w sprawie  

                                                         umorzenia postępowania nadzorczego ; 
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2) Wojewoda Śląski – NPII.4131.4.2012 z dnia 9.08.2012r.- wskazanie na nieistotne naruszenie                 
                                                    prawa w Uchwale Nr XXVI/191/2012 z dnia 25.06.2012r. …… 

3) Wydział Nadzoru Prawnego –NPII.4100.17.2012 z dn. 10.08.2012-  brak podstaw do podjęcia 
działań mających na celu wydanie przez wojewodę zarządzenia zstępczego  skutkującego 
stwierdzeniem wygaśnięcia mandatu radnego   Krystiana Okręta …… 

4) Wydział Nadzoru Prawnego –NPII.4100.14.2012 z dn. 10.08.2012-  brak podstaw do podjęcia 
działań mających na celu wydanie przez wojewodę zarządzenia zstępczego  skutkującego  
stwierdzeniem wygaśnięcia mandatu radnego   Grzegorza Swobody  …… 

5) Uchwała Nr 4100/V/63/2012 z dnia 29.08.2012r. V Składu Orzekającego RIO w Katowicach w 
sprawie opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Nędza informacji o przebiegu wykonania 
budżetu za I półrocze 2012 roku; 

6) Rzymsko –Katolicka Parafia w Zawadzie Ks.-  odpowiedź dot. finansowania oświetlenia 
budynku Kościoła… 

8.    ZAMKNIĘCIE SESJI . 
 

Ad. 2  
 
Do Protokołu Nr XXVII/2012 radny Julian Skwierczyński wniósł uwagę, że pominięto jego wypowiedź 
dotyczącą funkcjonowania oświetlenia ulicznego w Gminie; po dyskusji Przewodniczący RG  
postanowił ,że odsłuchane zostanie nagranie sesji i cała wypowiedź zostanie wprowadzona do 
niniejszego protokołu:  
 
treść wypowiedzi radnego Juliana Skwierczyńskiego : Panie Przewodniczący Pan mówi o oszczędnościach 

to już Panu pokazuję oszczędności - Z ulicznego światła są oświetlane kościoły przez całą noc czy muszą być przez całą noc 
oświetlane - W Zawadzie… Zawadzie z ulicznego oświetlenia jest oświetlane - Mam to sprawdzone Ja wiem co ja mówię 
Dobrze, nie musi być przez całą noc kościół oświetlony - Ja wiem gdzie ja mam się wybierać ja jestem radnym gminnym a nie 
parafialnym . 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących ,12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się zatwierdziła Protokół Nr XXVII/2012 sesji  w dniu 6 sierpnia 2012r.  
 
Ad. 3 
 
Przewodniczący RG poinformował ,że pełnił cotygodniowy dyżur w Urzędzie Gminy. 
 
Ad. 4 
 
Wójt Gminy poinformowała ,że radni nie otrzymali pisemnego sprawozdania- odczytała najważniejsze 
zrealizowane zadania: 21.08- odbiór terenu budowy w Nędzy; 1.08-udział w posiedzeniu Komisji 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego; 9.08.-udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej; 18.08.-udział w 
Festynie organizowanym przez Stowarzyszenie Kobiet Aktywnych w Nędzy; 29.08.- udział w kolejnym 
spotkaniu w sprawie kładek nad torami kolejowymi; 6.09.-podpisanie umowy z Mantrans-em;  10.09.- 
udział w połączonym posiedzeniu Komisji RG w sprawie okręgów wyborczych;  13.09.- podpisanie 
aktu notarialnego na sprzedaż działki na ul. Jana Pawła II w  Nędzy;  
Radna Renata Bienia zapytała ,co dalej z kładkami PKP; Wójt Gminy odpowiedziała ,że kładki miały 
być remontowane przez PKP, ale w PKP postanowili je rozebrać , już wyjaśniono, że musi to robić 
PKP ,jest to teren kolejowy , aby bezpiecznie dostać się na perony kładki to jedyny naturalny ciąg 
komunikacyjny , sprawa wyjaśni się do zimy , jest werdykt NSA , toczy się postępowanie w 
Wojewódzkim Nadzorze Budowlanym;  radny Krystian Placzek zapytał ,co dalej ze stowarzyszeniem 
:””Towarzystwo Oświatowe Nasza Szkoła”; Wójt Gminy potwierdziła ,że takie stowarzyszenie jest 
zarejestrowane , przedłożony został plan finansowy ,ale musi być decyzja RG o przekazaniu 
prowadzenia szkoły oraz decyzja Kuratorium Oświaty w sprawie funkcjonowania placówki oświatowej-
na dzień dzisiejszy brak tych rzeczy, niektóre rzeczy muszą zostać po prostu dogadane  
i dopracowane; Przewodniczący RG zaproponował spotkanie z radnymi , wstępnie miało być 
spotkanie na Komisji Oświaty ,ale co omawiać ,skoro formalnie do Rady nie wpłynęły żadne 
dokumenty np. statut ;radny Krystian Placzek potwierdził ,że realizowano ciąg prac w krótkim czasie , 
należało zdążyć z tym przed 15.09 – złożono pismo w sprawie dotacji ,będzie na pewno kolejny 
wniosek ;radny Julian Skwierczyński dodał ,że stowarzyszenie nie mogło wcześniej występować skoro 
nie było niezbędnych rejestracji –REGON- NIP, konto itp.; radny Julian Skwierczyński zapytał o 
umowę z Mantrans-em; Wójt Gminy poinformowała ,że jest to kontynuacja umowy zgodnie z uchwałą 
RG , podpisana na 6 lat ,żwiru jest na mniej lat niż wykazuje dokumentacja , jest opinia Urzędu 
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Górniczego w tej sprawie ,cena za 1 tonę wydobycia pozostała bez zmian ,ale jeżeli cena żwiru 
pójdzie w górę to dzierżawa też ;radny Karol Kalemba zapytał ,czy umowa obejmuje pełne złoże ;Wójt 
Gminy odpowiedziała ,że to ujęte w Studium , gdy przyjęte będzie nowe Studium to obejmować będzie 
także nowe obszary geologiczne.  
 
 
Ad. 5 

1) Przewodniczący RG odczytał treść „Wniosku Wójta Gminy z dnia 11.09.2012r. w sprawie 
podziału Gminy Nędza na okręgi wyborcze, ich granic i numerów oraz liczby radnych 
wybieranych w każdym okręgu wyborczym „ ,potwierdził ,że dyskusja odbyła się na 
posiedzeniu w dniu 10 września 2012r; , przedłożony tu projekt nie musi być ostateczny; Wójt 
Gminy powiedziała, że zdaje się na decyzję Komisarza Wyborczego , system informatyczny 
taki podział dopuszcza,  każde sołectwo ma reprezentację w Radzie , cele polityczne są poza 
tym ; radny Krystian Placzek stwierdził ,że skoro Babice mają dwóch radnych ,to dlaczego 
Zawada Ks. tylko jednego ,dlaczego dokonano takiego podziału  pomiędzy sołectwa Łęg i 
Ciechowice , argumentacja była już na piśmie , jest to niesprawiedliwe; Wójt Gminy 
powiedziała ,że skoro ktoś obawia się wyboru w swoim sołectwie , to nie warto przystępować 
do wyborów; Przewodniczący RG stwierdził ,że jest tu wybór- albo 2 radnych z Zawady Ks. 
albo żaden z Szymocic; radny Krystian Placzek powiedział , że małe sołectwa mają po prostu 
mniejsze prawa ,po to są wytyczne;  Przewodniczący RG powiedział ,że jeżeli Szymocice nie 
będą miały okręgu , nie będzie tam siedziby OKW ,to ci mieszkańcy po prostu nie pójdą do 
wyborów ; Wójt Gminy stwierdziła ,że akurat w Szymocicach mieszkańcy tam są w tej 
wykazanej liczbie, w innych sołectwach fizycznie nie ma mieszkańców , ponadto w 
Szymocicach podzielono dużo terenu pod zabudowę, wiec tam będą mieszkańcy się osiedlać 
; Przewodniczący RG zamknął dyskusję. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 8 głosami za , 5 głosami przeciwnymi i 0 głosów wstrzymujących 
się przyjęła Uchwałę Nr XXVIII / 206/ 2012 w sprawie podziału Gminy Nędza na okręgi wyborcze, 
ustalenia ich granic i numerów. 
 

2) Wójt Gminy odczytała uzasadnienie do projektu uchwały ;nie zgłoszono pytań ; 
Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały . 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXVIII / 207 / 
2012 w sprawie  stanowiska dotyczącego projektu ustawy o zmianie ustawy o dochodach jednostek 
samorządu terytorialnego.  
 

3) Wójt Gminy powiedziała ,że członkiem Powiatowej Rady Zatrudnienia z terenu Gminy była 
pani Ewelina Krakowczyk , jest to organ doradczy , praca społeczna ,nieodpłatna , Rada 
rozwiązuje problemy na bieżąco , posiedzenia zwołuje Starosta , nie zgłoszono kandydata 
spośród radnych ,Wójt Gminy zaproponowała kandydaturę pani mgr Bożeny Polaczek –
kierownika GOPS w Nędzy – która wyraziła zgodę na kandydowanie; Przewodniczący RG 
odczytał treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXVIII / 208 / 
2012 w sprawie wytypowania kandydata do Powiatowej Rady Zatrudnienia.  
 
 

4) Wójt Gminy odczytała radnym treść zawiadomienia o wszczęciu postępowania nadzorczego  
przez nadzór prawny Wojewody , potwierdzono ,że cisza nocna obowiązuje od godz.22 
wszystkich na podstawie odrębnych przepisów , Gmina w tym zakresie przekracza 
upoważnienia ustawowe, podobne uchwały z Raciborza ,czy Rybnika nie są kwestionowane, 
koncesje na alkohol będą wydawane do godz.22 ; nie zgłoszono pytań.  

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się  przyjęła Uchwałę Nr XXVIII- 209- 2012 w sprawie określenia dni i godzin otwierania i zamykania 
placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych i usługowych dla ludności na terenie 
Gminy Nędza. 
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5) Wójt Gminy odczytała radnym treść zawiadomienia o wszczęciu postępowania nadzorczego  
przez nadzór prawny Wojewody , pod względem merytorycznym organ nadzoru ma rację ; 
Przewodniczący RG zapytał ,kto będzie w stanie egzekwować te zapisy ; nie zgłoszono pytań.  

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXVIII – 210-
2012 zmieniającą Uchwałę Nr XXVII-198-2012 z dnia 6 sierpnia 2012r. w sprawie określenia 
wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 
ciekłych na terenie Gminy Nędza.  
 

6) Wójt Gminy omawiając przedłożony projekt uchwały poinformowała ,że zgodnie z ustaleniami  
budowa chodnika została podzielona na dwie części , odcinek w Ciechowicach ma już 
odpowiednią szerokość oraz uregulowane prawa własności wszystkich działek , w Zawadzie 
Ks. konieczne są wywłaszczenia na pewnym odcinku ; Przewodnicząca Komisji Finansów i 
Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię ; radny Marian Gzuk 
zapytał o przebieg chodnika- od mostku do mostku; radny Julian Skwierczyński zapytał o 
nieuregulowaną własność terenu – zakręty przed szkołą ok. 8m to tereny prywatne , 
Marszałek na razie nie ma pieniędzy , droga ma mieć szerokość  6mb a chodnik 2mb , taka 
jest zasada, wysłane jest pismo ponaglające ,aby na bieżąco remontować drogę w Zawadzie 
Ks. od strony Raciborza ;Przewodniczący RG zaproponował ,aby skupić się teraz na 
Ciechowicach; więcej  pytań nie zgłoszono. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się  przyjęła Uchwałę  Nr XXVIII / 211/ 2012 zmieniającą Uchwałę Nr XXIV/183/2012 Rady Gminy 
Nędza z dnia 30 kwietnia 2012r. w sprawie :udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 
Śląskiego. 
 

7) Wójt Gminy powiedziała ,że przedłożony projekt uchwały jest konsekwencją przyjętej teraz 
uchwały; Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol 
potwierdziła pozytywną opinię ;nie zgłoszono pytań.  

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ( jednogłośnie )    przyjęła Uchwałę  Nr XXVIII / 
212/ 2012 zmieniającą Uchwałę Nr XXIV/184/2012 Rady Gminy Nędza z dnia 30 kwietnia 2012r. w 
sprawie :przyjęcia zadania z zakresu właściwości  Województwa Śląskiego. 
 

8) Wójt Gminy omówiła proponowane zmiany w uchwale budżetowej -  zmniejszono plan 
dochodów o 60 tyś. zł  , zwiększono plan wydatków związany z zakupem wyposażenia kuchni 
w Łęgu o kwotę 17 200,00 zł ; Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię ;nie zgłoszono pytań.  

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXVIII / 213 / 
2012 zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2012 Gminy Nędza Nr XIX/131/2011 z dnia 12 grudnia 
2011 roku. 
 

9) Wójt Gminy omówiła proponowane zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej , zmienił się 
zapis w pkt III pkt 5  - zakupiono nowy program komputerowy dla podatków , podpisano 
umowę dzierżawy z Nadleśnictwem na kwotę 251zł + VAT terenu na ul. Leśnej w Górkach Śl., 
zmniejszyła się stała opłata za oświetlenie – nowa umowa dystrybucyjna to 297 słupów po 
8,10 zł – jest to 9 700,00zł + VAT miesięcznie , nastąpiło zmniejszenie z kwoty 16,5 tyś. zł ; 
Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła 
pozytywną opinię ;nie zgłoszono pytań.  

 
O godz. 16

35
 z sali obrad wyszedł radny Jan Francus-wrócił o godz.16

40
. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących , 12 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXVIII / 214 / 
2012  zmieniającą Uchwałę Nr XIX/130/2011 rady Gminy Nędza z dnia 12 grudnia 2011r. w sprawie 
:Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza. 
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10) Wójt Gminy stwierdziła ,że wykazane w projekcie uchwały przystanki są przy drogach 
gminnych , te przy drogach powiatowych będą wydzierżawiane , nagli nas ustawowy termin 
przyjęcia uchwały ;nie zgłoszono pytań; Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXVIII / 215 
/2012 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych ,których właścicielem lub zarządzającym 
jest Gmina Nędza, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania 
z tych przystanków. 
 

 

Ad. 6 
Przewodniczący RG kolejno udzielał głosu radnym zgłaszającym ustnie wnioski, zapytania  
i interpelacje:  
 
Radny Jan Gzuk: 

1) wnioskował o naprawienie chodnika na ul. Raciborskiej w Ciechowicach. ; Wójt Gminy 
potwierdziła ,że po zakończeniu prac na ul. Akacjowej w Nędzy pracownicy UG wykonają 
wszystkie niezbędne naprawy ; 

2) zgłosił dwa pytania przekazane przez radnego Henryka Postawkę: kiedy zostanie zakończony 
remont ul. Leśnej w Górkach Śl. i kiedy będą załatane dziury na ul. Rudzkiej w Górkach Śl. 
przy posesji Smolok są największe uszkodzenia;  

 
Radny Krystian Okręt : 

1) zapytał co się dzieje w budynku po byłym Gimnazjum: Wójt Gminy wyjaśniła ,że spisana 
została umowa dzierżawy na okres 3 lat ze Stowarzyszeniem  ,na górze w budynku 
przygotowano mieszkanie „rodzinkowe” taki dom dziecka dla 14 dzieci ,które zostały odebrane 
rodzicom , wykonano tam nowe pomieszczenia: w miejsce pokoju nauczycielskiego są 
łazienki z natryskami , jest też świetlica , jedna z sal to w pełni wyposażona kuchnia, a dwie 
klasy podzielono na 4 sypialnie , te dzieci nie mają kryminalnej przeszłości , będzie tam 
przebywał całodobowo wychowawca , meble są nowe , dzieci jeszcze nie chodzą do naszej 
szkoły ,ale będą , finansowo akcję wspiera Powiat , Gmina nic nie daje ; radna Renata Bienia 
zapytała o media- ogrzewanie, prąd ,wodę: Wójt Gminy potwierdziła , że w najbliższym czasie 
zostanie przeprowadzona termomodernizacja domu nauczyciela, wymiana kotłowni i wtedy to 
zostanie rozdzielone , na dole budynku wszystkie pomieszczenia nadal należą do Gminy; 
Przewodniczący RG  zapytał ,co dalej – jest tam stary dach , stare okna, kto to zrobi jeżeli nie 
Gmina, Stowarzyszenie nie robi tego charytatywnie , będą na pewno prośby do Gminy ;Wójt 
Gminy potwierdziła ,że Stowarzyszenie ma pełną świadomość tego ,że może starać się o 
środki z Powiatu i Województwa , nie z Gminy. 

 
Radny Jan Francus : 

1) potwierdził ,że nie rozumie postępowania radnego Postawki ,wiadomo ,że drogi są robione i 
monitorowane na bieżąco; wnioskował ,aby środki ,które zostaną w budżecie gminy  po 
rozstrzygnięciu przetargu przeznaczyć na remonty bieżące dróg w Górkach Śl.  naprawę na 
ul. Bogunickiej i wycięcie na ul. Leśnej ;Wójt Gminy potwierdziła ,że jest kwota 250 tyś. zł , ul. 
Leśna będzie zrobiona raz a porządnie . 

 
Radna Renata Bienia : 

1) zapytała  o środki unijne na realizację zadań w ramach rozwoju obszarów wiejskich; Wójt 
Gminy potwierdziła ,że dostaliśmy zwrot za Szymocice, nowy wniosek jest sprawdzany; 

 
Radny Krystian Placzek: 

1) wnioskował o pisemną informację do następnej sesji dotyczącą rowów melioracyjnych w 
Gminie Nędza ; Wójt Gminy powiedziała ,że np. w Gminie Lubomia rowami zajmuje się 
Powiat, wiadomo ,że w Gminie Nędza trzeba też problem rozwiązać , rowy należy udrożnić , 
przywrócić te zasypane, zaorane, nawet Łęgoń chociaż po remoncie to w tym roku nadal jest 
zarośnięty , aby rowy odtworzyć to potrzebne są ogromne nakłady finansowe, w budżecie tych 
pieniędzy nie ma ,trzeba je pozyskać , fundusz sołecki też nie może tego pokryć; 
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Radna Gizela Marondel : 
1) podziękowała za wykonanie barierki przed szkołą , poprawiło się tym samym bezpieczeństwo 

dzieci; 
2) wnioskowała o naprawienie dziur na ul. Sienkiewicza ( nr 27 ) ; Wójt Gminy potwierdziła ,że 

będzie to robione przy montażu nowych spowalniaczy ;Przewodniczący RG potwierdził ,że w 
tym miejscu przecieka woda , w ciągu nocy zrobiła się dziura w asfalcie . 

 
Przewodniczący RG : 

1) zapytał o stan nowej nawierzchni asfaltowej na ul. Osiedlowej i Żwirowej ;Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że na pewno nie zostanie to podpisane  i odebrane.; 

2) zaproponował ,aby sala na ul. Strażackiej  została udostępniona również na działalność 
Gminnego Centrum Kultury mogą tam być prowadzone zajęcia ; Wójt Gminy potwierdziła ,że 
będzie wnioskowała o zwiększenie środków w budżecie , prowadzona działalność jest bardzo 
szeroka , może będą nawet nowi instruktorzy;  

 
Radny Marian Gzuk : 

1) podziękował za ufundowanie nagród na „triathlon” w Ciechowicach, jest tam coraz więcej 
zawodników , startują nawet całe rodziny ;Wójt Gminy potwierdziła ,że to dzięki 
zaangażowaniu państwa Gzuk i Grycman corocznie odbywają się zawody ,na które zjeżdżają 
już zawodnicy z całej Polski. 

 
Radny Julian Skwierczyński  przygotował pisemne zapytanie - Przewodniczący RG stwierdził ,że 
zgodnie ze Statutem nie będzie odczytywania pism, prosi o ich przedłożenie. 
 
 
Ad. 7 
 
Radni zapoznali się z treścią pism przesłanych do wiadomości w materiałach na sesję. 
 
 
Ad. 8  
 
Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,że wyczerpano porządek obrad , nie ma więcej pytań i 
wniosków zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu  17 września 2012 roku godz. 17
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  . 

 
 
 
Na tym Protokół zakończono. 
 
Protokołowała K. Tront 
 
 


